
تیم فوتبال استقلال در حالی خود را برای آغاز فصل بیست 

و سوم رقابت های لیگ برتر آماده می کند که بررسی لیست 

بازیکنان این تیم معادلات زیادی را ایجاد کرده و هنوز مشخص 

نیست با وجود پر بودن این لیست، قرار است جواد نکونام با 

همین ترکیب استقلال را راهی فصلی سخت و ماراتن لیگ برتر 

کند یا همچنان در اندیشه تغییرات است تا با تقویت این تیم، 

یک استقلال در قد و قواره مدعیان قهرمانی روانه رقابت ها کند. 

بررسی لیست استقلال
در حال حاضر سیدحسین حسینی، علیرضا رضایی، ابوالفضل 

جلالی، جعفر سلمانی، صالح حردانی، کوین یامگا، آرمین 

ســـهرابیان، محمدحســـین مرادمند، ایمان سلیمی، روزبه 

چشمی، مهدی مهدی پور، زبیر نیک نفس، امید حامدی فر، 

آرش رضاوند، سعید مهری، ارسلان مطهری، پیمان بابایی، 

سجاد شهباززاده، آرمان رمضانی و مهرداد محمدی حضور 

دارند. این در حالی اســـت که قوانین جدید سازمان لیگ و 

کاهش سهمیه بزرگسالان از 20 نفر به 19 بازیکن و همچنین 

حذف سهمیه زیر 25 سال عاملی شده که تیم ها بعضا دچار 

اشکالات عدیده ای شده و مجبور شوند تا با برخی از مهره های 

خود خداحافظـــی کنند. البته طبق قانون بازیکنانی که از 

لیست بیرون می مانند می توانند به عنوان سهمیه آزاد راهی 

سایر تیم ها شوند. این در صورتی هست که استقلال در حالی 

آماده حضور در رقابت های فصل جدید می شود که با وجود 

جدایی دو ستاره بوشهری این تیم، به خوبی برای فصل جدید 

تقویت نشده و مشخص نیســـت نکونام برای خلأ ستاره  در 

تیمش در فصل جدید چه تدارکی دیده است. در حال حاضر 

از جمع استقلالی ها سیلوا و محبی به طور قطعی جدا شده 

و حالا زمزمه های جدایی قطعی مهدی قایدی هم از این تیم 

به گوش می رسد و با مرور اخبار دیروز باید جدایی این بازیکن 

ریزنقش و تکنیکی را هم جدی بدانیم. 

بررسی سایر سهمیه ها
ســـازمان لیگ تصمیم به حذف سهمیه زیر 25 سال گرفته 

است. به این صورت که برای فصل جدید هر باشگاه می تواند 

19 بازیکن بزرگسال در لیست خود داشته باشد و 6 سهمیه 

زیر 23 به خدمت بگیرد. همچنین 6 سهمیه بازیکن زیر 21 

سال در لیست تیم ها گنجانده شده است. 6 سهمیه نیز تحت 

عنوان بازیکنان سرباز، قرضی، تیم ب و آکادمی تعریف شده 

است. از این لیست ها استقلالی ها فعلا امیر علی صادقی، 

ســـینا سعیدی فر و محمد حسین زواری را در لیست زیر 23 

ساله های خود دارند. این در حالی است که سبحان خاقانی 

چون در فصل گذشته برای آبی ها به میدان نرفت در فهرست 

بازیکنان آزاد قرار گرفته و سهمیه 19 نفره بزرگسالان استقلال 

را پر نمی کند. همچنین علیرضا رضایی که سال گذشته در 

لیست زیر 23 ساله های استقلال بود، امسال با افزایش سن 

به لیست بزرگسالان این تیم منتقل شده است. 

ابهام در ورودی ها
همان طور که اشـــاره کردیم جواد نکونام در حالی تیمش را 

برای حضور در فصل پیش رو آماده می کند که این تیم نه تنها 

نسبت به فصل قبل تقویت نشده  بلکه برای تبدیل به یک تیم 

مدعی، هنوز جای کار فراوانی دارد. 

روزی که نکونام کار خود را در اســـتقلال آغاز کرد بسیاری بر 

این عقیده بودند که این تیم با چند خرید خوب می تواند یکی 

از مدعیان موفقیت در فصل جدید باشد اما در همان روزهای 

نخست بسیاری از گزینه های نکو که به باشگاه معرفی شده 

بودند به دلایل مختلف سر از تیم های دیگر درآورده تا خریدهای 

امروز تنها به سه بازیکن داخلی ختم شود. 

از سوی دیگر در حالی صحبت از حضور بازیکنان خارجی در 

اســـتقلال مطرح می شود که همین الان هم یک بازیکن در 

لیست استقلالی ها اضافه هست و نکونام باید همین حالا 

برای ورود به رقابت ها و بستن تیمش، یک نفر را هم خارج کند. 

حتی شنیده می شود استقلالی ها قرار است عارف غلامی را 

هم به لیســـت خود اضافه کنند و با این اقدام، دو نفر باید از 

لیست این تیم خارج شوند. از سوی دیگر نام بازیکنانی مانند 

تورس، سرجیو انریک آمتلر و چند بازیکن خارجی دیگر نیز 

برای اضافه شدن به تیم جواد نکونام شنیده می شود که همه 

اینها در صورت تحقق پیوستن شان به استقلال، فقط ابهامات 

لیست بزرگسالان این تیم را زیاد می کند. 

در واقع اگر گمانه زنی ها مبنی بر اضافه شـــدن غلامی و دو 

خارجی درست باشد، همین الان باید نکونام چهار بازیکن را 

از لیست تیمش خارج کند. در این بین به جز قایدی، صحبت 

از حضور نفراتی مانند حســـین زاده و احمدزاده هم به عنوان 

گزینه های ایرانی به گوش می رسد. 

همچنین در بین نفراتی که همراه تیم ملی امید در ترکیه به 

سر می برند در حال حاضر پنج بازیکن مدنظر نکونام قرار دارند 

که سرنوشت آنها برای ادامه فعالیت در فوتبال ایران و احتمالا 

اســـتقلال طی روزهای آینده مشخص خواهد شد. این پنج 

بازیکن محمدرضا خالدآبادی، یاسین سلمانی، آریا برزگر، 

محمدحســـین اسلامی و یک بازیکن دیگر)که نامش پیش 

ما محفوظ اســـت( هستند که تلاش ها برای پیوستن آنها به 

استقلال ادامه دارد. گفتنی است این تعداد در صورت جذب 

در لیست زیر 23 ساله های استقلال قرار خواهند گرفت. 

بررسی خروجی ها 
از لیســـت 20 نفره فعلی استقلال با بازگشت سیدحسین 

حسینی می توان علیرضا رضایی، گلر دوم این تیم را جدا شده 

قطعی دانست. به نظر نمی رسد این موضوع ارتباطی به جذب 

یا عدم جذب خالدآبادی داشـــته باشد. در واقع نکونام برای 

خالی کردن لیستش با جدایی رضایی به عنوان گلر موافقت 

کرده تا اتوماتیک وار جای یک بازیکن دیگر در پستی دیگر باز 

شود.  از سوی دیگر در صورت جذب بازیکن خارجی، می توان 

از نفراتی مانند رمضانی و شهباززاده یا زبیر نیک نفس و حتی 

حامدی فر به عنوان گزینه های جدایی نام برد. این در حالی 

است که هنوز تکلیف سعید مهری هم مشخص نیست. البته از 

آنجایی که رضایی و رمضانی نیز در دیدار اخیر این تیم حاضر 

نشـــده اند این موضوع شائبه جدایی آنها را قوت می بخشد. 

همچنین گفته می شود مرادمند اخیرا یک پیشنهاد از یکی 

از تیم هـــای قطری دریافت کرده و این موضوع هم می تواند 

لیست استقلال را تحت الشعاع قرار بدهد. 

همه اینها در حالی هستند که رضا میرزایی هم که رباط پاره 

کرده از لیست استقلال به صورت قطعی خارج خواهد شد. 

استقلال بالانس نیست؟
بدون درنظر گرفتن پر بودن لیست استقلال و نادیده گرفتن 

ســـطح کیفی بازیکنان، بررسی اجمالی این فهرست نشان 

می دهد با بازگشت حسینی و اضافه شدن احتمالی غلامی، 

این تیم در خط دفاعی کامل شده است. در خط میانی نیز 

اســـتقلال با حضور بازیکنانی مانند مهدی پور، نیک نفس، 

حامدی فر در کنار مهری، چشمی و رضاوند و احتمالا یاسین 

سلمانی از کمربند میانی قدرتمندی در میانه زمین برخوردار 

است. با این حال جذب محمدی و احتمالا بازی یامگا در پست 

وینگر باعث می شـــود تا خیال استقلالی ها از این پست هم 

راحت باشد هرچند حضور یک وینگر خارجی یا حسین زاده، 

قایدی و احمدزاده به عنوان گزینه های داخلی در این پست 

می تواند رقابت در این منطقه از زمین را افزایش داده و موجب 

هرچه قدرتمندتر شـــدن استقلال شـــود. اما در هر صورت 

استقلالی ها برای آنکه فصل جدید را به عنوان تیمی کامل و 

مدعی آغاز کنند به یک بازی ساز و همچنین یک تمام کننده 

و گلزن درجه یک و چهارچوب شناس نیاز دارند. 

اســـتقلال در فصل گذشته همواره از ناحیه خط حمله خود 

متضرر شده و اتفاقا در سالی هم که قهرمان شد، قرار گرفتن بار 

گلزنی روی دوش بازیکنان دیگر پست ها عاملی شد تا این تیم 

درنهایت در فصل بیست و یکم جام قهرمانی را بالای سر ببرد و 

همواره خلأ یک مهاجم گلزن در حد و اندازه های تیام یا دیاباته 

)در دوران اوج( در ترکیب این تیم احساس شد. در این پست 

شنیده می شود نکونام بعد از ناکامی در جذب بازیکنانی مانند 

اسدی و مغانلو، نام نفرات خارجی را به مدیریت باشگاه ارائه 

داده و چه بسا همین نفرات )بازی ساز و مهاجم نوک خارجی( 

نیز برگ برنده استقلال در فصل جدید باشند. 
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فوتبال ایران
درخواست 5 تیم برای افزایش سهمیه بزرگسالان 

سرمربی تیم صنعتی: افزایش سهمیه 
به زودی اعلام می شود

با نزدیک شدن به فصل نقل و انتقالات لیگ برتر، حساسیت در بین اهالی فوتبال 

بالاتر رفته و دیگر بیشتر اخبار به سمت و سوی این رقابت ها در جریان هستند. 

در این بین نیز تیم های لیگ برتری و بعضی تیم های لیگ یکی  از همین حالا 

برای جذب نفرات مورد نظرشان اقداماتی انجام داده اند. این در حالی است که 

سازمان لیگ فوتبال هم از مدتی قبل، قوانین جدیدی در اختصاص سهمیه  های 

بازیکن به تیم ها درنظر گرفته است. بر همین اساس نیز تا سال گذشته هر باشگاه 

می  توانست در لیست بازیکنان خود، 20 بازیکن بزرگسال را جا بدهد، اما بر اساس 

مصوبه جدید هیات رئیسه سازمان لیگ برای فصل آینده تعداد بازیکنان بزرگسال 

به 19 بازیکن کاهش پیدا کرده و باشگاه  ها یک بازیکن بزرگسال کمتر می توانند 

به خدمت بگیرند. شنیده می شود این موضوع مورد اعتراض چند تیم لیگ برتری 

)5 باشگاه( و چند تیم دسته اولی قرار گرفته و آنها این درخواست را ارائه کرده اند 

تا تعداد سهمیه بزرگسالان تیم ها تا 21 بازیکن افزایش پیدا کند. نکته قابل توجه 

اینکه در بین این تیم ها نام یک تیم پرطرفدار و 3 تیم صنعتی به همراه نام یک تیم 

تازه صعود کرده به لیگ برتر دیده می شود. جالب اینکه سرمربی یکی از تیم های 

صنعتی در گفت و گو با »فرهیختگان« با تایید این موضوع گفت: »ما درخواست 

خود را داده ایم و ســـازمان لیگ اعلام کرده این سهمیه طی امروز و فردا افزایش 

پیدا خواهد کرد.« به نظر می رسد درصورت موافقت سازمان لیگ و عقب نشینی 

آنها، این سهمیه 19 نفره تا یک نفر دیگر افزایش پیدا کند.

آبی ها خواستار مذاکره با اسپانسر سابق
با مشخص شدن اعضای جدید هیات مدیره استقلال و انتخاب خطیر به عنوان 

مدیرعامل این باشگاه، از این باشگاه خبر می رسد مذاکرات فشرده آبی ها برای 

پیدا کردن اسپانسر برای فصل بعدی افزایش پیدا کرده و حتی استقلالی ها طی 

دو روز گذشته فعالیت های زیادی را به این منظور انجام دادند. مدیران استقلال 

که بخشی از فعالیت های خود را روی زنده کردن مطالبات خود از اسپانسرهای 

ســـابق اختصاص داده اند، طی چند روز اخیر تلاش کرده اند تا به هر ترتیب با 

مسئولان  های وب )اسپانسر این باشگاه در فصل بیستم( مذاکرات خود را آغاز 

کنند که هنوز این تلاش ها راه به جایی نبرده است؛ هرچند بعید است با توجه 

به روابط ناخوشایند طرفین در فصل مورد اشاره، مدیران  های وب دوباره راضی 

به همکاری با استقلال شوند.

عصبانیت نکونام از ۲ استقلالی
دیدار تدارکاتی تیم های استقلال و هوادار در حالی برگزار شد که استقلالی ها 

در این دیدار با ترکیبی از بازیکنان جوان و بی تجربه به خصوص در نیمه دوم به 

میدان رفته و درنهایت با شکست پرگل به کار خود خاتمه دادند.

طبق گزارش کانال باشـــگاه اســـتقلال از آنجایی که نفرات اصلی این تیم زیر 

فشار سنگین تمرینات بدنسازی هستند، نکونام ترجیح داده است تا بیشتر از 

بازیکنان جوان در این مسابقه استفاده کند، اما نکته قابل توجه اینکه سرمربی 

آبی ها در پایان این دیدار در اعتراض به عملکرد دو بازیکن جوان تیمش یعنی 

زواری و صادقی به آنها اعلام می کند از جلسه بعدی به تمرینات این تیم نروند. 

حال اینکه این تهدید تا چه اندازه  جدی بوده، پیگیری تمرین امروز استقلالی ها 

می تواند پاسخگوی این سوال باشد.

همه معادلات لیست شاگردان نکونام؛ 5 ملی پوش امید مورد توجه سرمربی

مهاجمنوکگلزن؛اولویتاصلیآبیها
  خریدهای خارجی برگ برنده استقلال می شوند؟

  گفت وگو

نوزدهمین دوره مسابقات کاراته قهرمانی آسیا از روز جمعه 

30 تیرماه در شهر »ملاکا« مالزی برگزار خواهد شد و 400 

کاراته کا از قاره کهن برای کسب بهترین نتیجه روی تاتامی 

خواهند رفت. تیم ملی کاراته کشورمان نیز بعد از عملکرد 

نه چندان خوب در دو ســـال گذشـــته و کسب دو عنوان 

چهارمی برای بهبود شرایط خود و نشان دادن قدرت کاراته 

ایران به رقابت با رقبای خود خواهد پرداخت. 

کاراته بعد از سه سال عملکرد خوب در دنیا که تا رقابت های 

المپیک 2020 توکیو ادامه داشت و نتیجه آن کسب مدال 

طلای سجاد گنج زاده بود، شرایط خوبی را بعد از معتبرترین 

رویداد ورزشـــی دنیا به لحاظ نتیجه گیری نداشته است. 

عدم حضور در رویـــداد لیگ های جهانی و تورنمنت های 

بین المللی باعث شده تا ملی پوشان کشورمان در دو سال 

اخیر از شـــرایط خوب گذشته دور شـــده و نتوانند نتایج 

درخشان گذشته را تکرار کنند. 

مسابقات قهرمانی آســـیا 2023 نیز به لحاظ آماده سازی 

تفاوتی برای کاراته ایران با دو دوره گذشته نداشته است و 

تیم ملی کشورمان بدون حضور در هیچ رویداد تدارکاتی 

قرار است دوباره با رقبای قدرتمند خود مبارزه کند. از طرفی 

برگزاری بازی های آسیایی در سال جاری و اهمیت رشته کاراته 

برای ورزش کشورمان باعث شده است تا مسابقات این دوره 

قهرمانی آسیا اهمیت بیشتری داشته باشد و ملی پوشان 

و کادرفنـــی کاراته ایران علاوه بر تلاش برای کســـب نتایج 

درخشان به لحاظ آمادگی نیز به شرایط بهتری برای حضور 

در بازی های آسیایی هانگژو دست پیدا کنند. 

تیم ملی کاراته در شـــرایطی روز دوشنبه عازم مالزی شد 

که شهرام هروی، سرمربی تاریخ ساز کاراته ایران در آخرین 

ساعات قبل از اعزام در گفت وگو با »فرهیختگان« از شرایط 

ملی پوشان کاراته کشـــورمان صحبت کرد. صحبت های 

سرمربی تیم ملی کاراته ایران را در ادامه می خوانید. 

تیم ملی کاراته کشـــورمان در چه شرایطی به رقابت های 

قهرمانی آسیا اعزام خواهد شد؟

بعد از تعطیلات نوروز ســـال جدید را با مرحله نخست مسابقات 

انتخابـــی تیم ملی آغاز کردیم. با اینکه برای حضور در قهرمانی 

آســـیا فرصت کمی داشتیم و دو مرحله انتخابی را نیز پشت سر 

گذاشتیم، اما از همین فرصت کم توانستیم بهترین استفاده را 

ببریم و اردوهای خوبی را پشت سر بگذاریم. 

نبود مســـابقات تدارکاتی و عدم حضـــور در لیگ های 

جهانی در ســـالیان اخیر باعث مشـــکلات زیادی برای 

کاراته ایران شـــده اســـت و تیم ملی این بار نیز مانند دو 

دوره گذشـــته بدون حضور در رویدادهای تدارکاتی در 

قهرمانی آسیا حاضر خواهد شد. این موضوع تاثیر منفی 

روی عملکرد ملی پوشان نخواهد گذاشت؟

عدم حضور در مسابقات تدارکاتی خلأ بزرگی بود، اما توانستیم 

این مشکل را در مرحله آخر اردو با حضور تیم ملی کاراته روسیه در 

ایران تا حدودی جبران کنیم. بچه ها توانستند با حضور روسیه یک 

مسابقه تدارکاتی درون اردویی در روزهای آخر داشته باشند و طبق 

برنامه پیش بروند. در هر صورت بچه ها آسیب دیدگی های جزئی 

دارند که به عنوان میراث از گذشـــته برای آنها باقی مانده است. 

البته این آسیب دیدگی ها جدی و حاد نیست و در مجموع خدا 

را شکر شرایط خوب است. مهم ترین نکته اینکه بچه ها علاوه بر 

شرایط جسمانی از لحاظ روحی و روانی به مراتب شرایط بهتری 

نسبت به دوره گذشته مسابقات دارند و فضای خوبی در اردوی 

تیم ملی حاکم اســـت. ما برای اولین بار با دو تیم مجزا از لحاظ 

نفرات در بخش انفرادی و تیمی شـــرکت می کنیم و ان شاءالله 

هم در بخش انفرادی نتیجه قابل توجهی برای کشورمان کسب 

و در بخش تیمی نیز مدال طلای دوره گذشته را تکرار کنیم. 

برخلاف ســـالیان اخیر در بخش کومیته تیمی دســـت 

بـــه جوان گرایی زدید و از نفراتی اســـتفاده می کنید که 

هیچ کدام شـــان در بخش انفرادی حضور ندارند. در این 

خصوص توضیح می دهید؟

در ادوار گذشـــته اگر نگاه کنید بخشـــی از نفـــرات انفرادی به 

کومیته تیمـــی نیز کمک می کردند، امـــا این بار تیم مجزایی را 

اعزام می کنیم که بچه های جوانی هســـتند. 5 بازیکن این تیم 

برای اولین بار در تیم ملی حضور دارند و این فرصت مناســـبی 

اســـت تا این بچه ها خود را در یک مسابقه جدی و رسمی مثل 

قهرمانی آسیا محک بزنند. این بچه ها نیز از لحاظ روحی و روانی 

شرایط خیلی خوبی دارند و ان شاءالله نتیجه و عملکرد خوبی از 

خود به جا بگذارند. 

این تصمیم شـــما موافقان و مخالفانی داشـــت و برخی 

از کارشناســـان اعتقـــاد دارنـــد بـــا این تصمیـــم روند 

پشتوانه ســـازی به خوبی انجام خواهد شـــد و برخی از 

مخالفان نیز معتقدند باید برای کسب مدال طلا برخی 

از نفرات صاحب نـــام این تیم را همراهی می کردند. این 

موضوع را چطور تحلیل می کنید؟

ورزش کاراته یک ورزش انفرادی است و هیچ وقت سن نمی تواند 

مانعی برای حضور یا عدم حضور در تیم ملی باشد. هر کسی بتواند 

خود را در شرایط آرمانی نشان دهد و از انتخابی تیم ملی سربلند 

بیرون بیاید، می تواند به عضویت تیم ملی در بیاید. با این وجود 

ما باید این کار را می کردیم و حق این بازیکنان جوان بود که در 

یک مسابقه رسمی با پیراهن تیم ملی ایران حضور داشته باشند. 

به نظر شـــما این جوانان می توانند در آینده جایگزینان 

خوبی برای ستاره های کاراته ایران باشند؟

 نسل ها می آیند و جایگزین نسل های گذشته می شوند و مطمئنا 

این جوانان نیز پا جای پای بزرگان خواهند گذاشت و می توانند 

در آینده نتایج در خور توجهی برای کشورمان کسب کنند. البته 

به شرطی که حمایت شوند و در مسابقات برون مرزی شرکت داشته 

باشند و هر روز آبدیده تر از روز قبل شوند. 

عملکـــرد تیم ملی تحت هدایت شـــما به دو مقطع قبل 

از المپیک و بعد از المپیک توکیو تقســـیم می شود. تا 

المپیک تیم ملی تحت هدایت شما مدال های متعددی 

در رویدادهای مختلف کســـب کرده و ســـه بار متوالی 

قهرمانی جهان و آســـیا را در کومیته تیمی کسب کرد، 

امـــا بعد از المپیک و عدم حضور در مســـابقات جهانی 

و لیگ های جهانی، در دوره اخیر قهرمانی آســـیا نتایج 

مناسبی را کسب نکردیم. فکر می کنید مالزی می تواند 

سکوی پرتاب دوباره ای برای تیم ایران باشد؟

مطمئنا در مالزی خیلی پرقدرت حاضر خواهیم شـــد تا بتوانیم 

نتایج خوبی بگیریم. همه برای کسب نتایج خوب هم قسم شدیم و 

محکوم به کسب بهترین نتیجه هستیم و امیدوارم این اتفاق بیفتد. 

کاراته بعد از قهرمانی آســـیا، رویداد بازی های آسیایی را 

در پیش خواهد داشت که بدون شک از اهمیت بیشتری 

برای ورزش کشـــورمان نیز برخوردار خواهد بود. چقدر 

مسابقات قهرمانی آسیا می تواند تدارکاتی خوبی برای 

آماده سازی ملی پوشـــانی باشد که درنهایت یا از بخش 

انفرادی یا تیمی، ترکیب تیم بازی های آسیایی را تشکیل 

خواهند داد؟

قهرمانی آسیا برای ما مسابقات مهمی است و نمی توانیم تنها به 

چشم تدارکاتی به آن نگاه کنیم، اما بازخورد خوبی از این مسابقات 

خواهیم گرفت تا در فرصت باقی مانده تا بازی های آسیایی تیم را 

به شرایط آرمانی برسانیم. ما قبول کردیم در این شرایط کار کنیم و 

دیگر گله و شکایت برای نبود بازی های تدارکاتی منطقی نیست. 

ما در یک پروسه ای قرار گرفتیم و فقط باید موفق شویم. 

کاراته همواره در بازی های آسیایی با نتایج خوب خود به 

کمک کاروان ورزشـــی کشورمان آمده است، اما شما در 

ماه های گذشته از عدم توجه به این رشته گلایه کردید. 

در این خصوص صحبت می کنید؟

امیدوارم بعد از قهرمانی آسیا به صورت ویژه از ما حمایت کنند تا 

بتوانیم توقعی که دوستان از ما دارند را برآورده کنیم. در حال حاضر 

می خواهیم تمام تمرکزمان روی قهرمانی آسیا باشد و باید برخی 

خواســـته ها و صحبت ها را برای بعد از مسابقات بگذاریم. حتما 

نیازهایی وجود دارد که سرفرصت از آنها صحبت خواهیم کرد. 

با توجـــه به اینکه نتایج مجموع آقایـــان و بانوان باعث 

قهرمان شـــدن یک کشور خواهد شـــد، فکر می کنید 

کاراته ایران توانایی این را دارد تا برای دومین بار قهرمان 

آسیا شود؟

تمام فکر و ذکر ما قهرمانی آســـیا خواهد بود، اما همان طور که 

گفتید مجموع نتایج این مهم را مشخص خواهد کرد. امیدوارم 

در مجموع آقایان و بانوان به این مهم برسیم و تیم ملی آقایان نقش 

و سهم خود را به خوبی ایفا کند. 

شهرام هروی در گفت وگو با »فرهیختگان«: جوانان تیم ملی می توانند جا پای بزرگان بگذارند
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